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' pORTIC COMENÇA LA CAMPANYA ELECTORAL ••••• OFICIALMENT. 

Ahir la nit començava una campanya que fa mesos que dura i que 
no dubtem a qualificar de decissiva en molts aspectes, almenys pel que 

fa a Ulldecona. D'allò que passe a aquestes eleccions depén en bona part i no es exagerar 
el futur de la nostrà Vila, ja que davant d'una situació critica com l'actual, caldrà po
sar molta voluntat i imaginació per tirar endavant. 

La pre-campanya no es pot dir que ha
gi estat massa estrident, si de cas, els nervis han estat per part de l'Alcalde que ha 
sortit en vàries ocasions per la ràdio intentant desprestigiar ERC, i no entenem perqué 
tan de comentari al voltant nostre, en tot cas no deixa de ser un reconeiximent a la nos
tra tasca, ja que ell no sol fer massa propaganda dels contraris. En tot cas, i com li di 
guerem per ràdio, son comprensibles els seus nervis en aquesta etapa de prejubilàQ166 com 
Alcalde •.•••••• potser s'hauria de preocupar més per CIU, PP i Independents, o és que li 
fa temor que ERC se li menge un cop més part de l'electorat? 

Enfi, sf té nervis que pren
gue til.la, que el ciri e~ curt i la processó llarga. En aquest inici, només volem dema
nar a tots una campanya positiva, de respecte envers tots els components de les llistes, 
ja que com diem sempre, a partir del 28 ens espera una tasca molt dura, i la gent està 
cansada de batalletes, insults i poques idees. Que cadascú face balanç de lo que ha fet, 
que surtiguen a la llum totes les propostes, i que el poble les estudie minuciosament, ja 
que la situació actual d'Ulldecona no admet més floritures. La Festa Major dels darrers 
anys s'ha acabat. Els ministres i les flors ja no hi son, natros si, i molts sense feina. 
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3 REGIDORS DE PODER 
Tot i que certs cercles polítics locals no 

ens vulguin fer pujar molt, lo cert és que per 
les mostres d'adhesió que rebem i per l'entorn 
que s'ha anat creant, en aquests moments les nos 
tres enquestes ens diuen que podem arribar als 
tres regidors, això si, pencant a base de bé. 

EL NOSTRE ESLOGAN = 

ENÇARA Hl SOM A TEMPS 

::1 . • •• 

El Ple de l'Ajuntament d'Ulld~ona, va de
mostrar dilluns dia 8 que l'Alca11!e va fer en 
bona part la ca~nya de les eleoqjons euro
pees des-de l'Ajuntament, lo qual li va valer 
la reprovació del Ple, per primer cop en els 
seas 16 anys de mandat. 

CiU NO MANTINDRA 
ANTICH D.ALCALDE E - --- ---

Fonts solvents de cru afirmen rotundament 
que no donaran suport a Antich per obtenir 
l'Alcaldia en cap cas. Atribueixen els rumors 
a filtracions interessades dels propis socia
listes, que no es veuen amb cor d'obtenir ma
ssa bons resultats. 

MANIFESTACIÓ MUL 
TITUDINÀRIA. 
A VALENCIA EL PA 
SSAT 6 DE MAIG. 

La manifestació, 
convocada pel nou 
BLOC DE PROGRtS, 
va superar totes 
les pre visions, i 
més de 60.000 per 

sones van cridar 
PAÍS VALENCIÀ!!!! 
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S'ha qUestionat des-de diferents sectors, inclús interns, l'oportunitat 
de fer pública l'enquesta de la setmana passada que tan malament ens feia 
queòar, en adjudicar-mos un sol regidor. En tot cas era una opinió d'uns se
nyors, signada per un d'ells. Aquesta setmana us oferim la nostra, que ens ad 
judica 3 regidors a base de treballar molt, i que en el pitjor dels casos fa 
ria que ens quedessem amb 2. S'han tingut en compte moltes opinions i el vot 
de càstig a determinats partits, aixi com l'aparició dels independents que fa 
rien baixar vots a varies partits. 

PSC-PSOE: 4 regidors. CIU: 3 regidors. ERC: 3 regidors. PP : 2 regidors. PI: l reg. 

======================================================================================== 
DISCULPES ALS FUNCIONARIS MUNICIPALS 

En el Ple de Dilluns i un cop aprovades les conclusions, vam presentar un prec, 
demanant disculpes a tots els funcionaris municipals que no havien tingut res que vore 
amb els fets denunciats. 

Era evident que inicialment i a falta d'investigar-ho, no podiem 
assenyalar concretament a ningú, i per tant, ara que ja ha quedat clar qui va fer alguna 
cosa, per ordre de l'Alcalde i sense potser pensar-ho, ens vam disculpar per les molès
ties que en algun moment es van causar. 
======================================== 

CflMPflNYa 
Segons l'EBRE, que esmenta fonts de l'organit

zació, vora 200 persones haurien assistit als ac
tes del PSC-PSOE a l'Ermita pel primer de maig. 

Si tenim en compte que van ser actes conjunts 
amb l'Agrupació d'Amposta i en presència de Solé 
Tura, reconegut botifler, no va haver-hi massa 
gent. 

El dia de la presentació de la nostra llis
ta a l'Ermita erero 75, només d'Ulldecona, i sen
se cap figura. No, només ho fem patent ..••.••.•• 

Molta gent s'ha sorprés veient l'Alcalde re
partint enquestes i demanant opinions. Comenten 
que ha hagut de baixar al "ruedo", i que a bones 
hores pregunta a la gent, després de 16 anys en 
que mai ho havia fet ••••••.••• 
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RESPOSTES DE L'ALCALDE A PREGUNTES D'ERC 

Finalment després de no haver contestat en 
un Ple anterior, i d'haver-li fet un requeri
ment notarial, aquestes son les xifres que va 
donar, pendents no obstant de verificació: 

Facturacions d'empreses a l'Ajuntament: 

Empresa 1.993 1.994 -------- ----- -----
TEC-MONT 664.173 485. 761 
IMP.SERRA 1985.475 2269 .525 
GRAF IQUES 
MONTSIÀ 
REDDIS 

1853.626 4303.828 
no va facilitar ni imports ni ve
hicles, edificis i activitats asse
gurades. 

Viatges de l'Alcalde: 
l. 993: 864. 449 

l. 994: 755.114 

Aquesta pegatina es va 
editar amb motiu de la mani
festació pel retorn dels ar
xius per Sant Jordi. 

Ara apart 
i d'enviar-ne a Salamanca com 

a record, tots podreu ad
quirir-la als llocs que oper 
tunament us anunciarem .• es 
històrica, única e n tota la 
nació catalana .•.•.•••••.•• 
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A J U N T A M E NT ;~:-~~-~~::~~~~-~!~-~-
Aquest dilluns i novament 

amb una sala plena de gom a gom , va tenir lloc el 
Ple ordinari de maig. Tema principal, l'aprovació 
del dictamen de la Comissió d'Investigació , i la 
moció conjunta de tota l'oposició demanant que 
s'aclaris d'una tot lo del nou local dels Jubi
lats. 

Signada per tots els grups excepte el PSC, 
demanava a l'Alcalde saber quins compromisos hi 
havia i amb qui en realitat, i sol.licitava una 
reunió urgent de la Comissió de Sanitat i repre
sentants dels Jubilats d'Ulldecona i Barris. 

L'Alcalde va donar la seua versió i va votar 
junt al seu g rup a favor de la moció, pel que es 
d'esperar que alguna cosa es podrà aclarir aviat. 

També es va aprovar el padrò d'habitants a 
1.1.95, que es exactament de 5 . 208 h. i actual
ment figuren empadronats uns 180 ciutadans de pro
cedència magribi, lo qual vol dir que sense ells, 
Ulldecona tindria ben just els 5.000 h .•••••••.•• 

Els dictamen s de CIU i ERC foren aprovats 
per 7 vots a 5 , i el de l PSC-PSOE , rebutjat 
també per 7 a 5 . Tot s 3 consideren provat lo 
que ERC vam denunciar al seu dia, i l'Alcalde 
ho reconeix clarament, tob i que lògicament 
intenta matisar els fets. 

Els textos de CIU, 
més redutt, i el d'ERC més extens, acaben re
provant la conducta del Alcalde per utilit
zac ió indeguda de mit jans i material, ademés 
de l'ab6s que signif~ca utilitzar personal 
com s i treballés per l'Ajuntament. Ha estat 
la primera vegada en 16 anys que l'Alcalde ha 
vist reprovada la seua conducta pel Ple, tot 
un simbol. A la Revista Ulldecona, quan surti 
podreu vore tots els textos i arguments que 
es van emprar. Esperem que això no torne a 
passar mai més , pro~ lamentable ha estat ha
ver de fer aquesta Comissió. 


